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Zápis ze 4. zasedání akademického senátu FM ze dne 11. 9. 2023 
 

Přítomni:  

Zaměstnanci: Miroslav Holada, Jan Kamenický, Milan Kolář, Jan Koprnický, Otto Severýn 
Studenti: - 
Omluveni: Mariia Buntovskikh, Jiří Kubín, Michaela Petržílková, Václav Vomáčko 
Hosté: Jiří Jeníček, Zdeněk Plíva, Markéta Rous  
 
 

Program: 

1. Změna složení AS FM 

Ke dni 6. 9. 2023 se Ing. Adam Kuře vzdal členství v AS FM (dle VŘ AS FM, čl. 12, odst. 2, 
písm. d). Od 7. 9. 2023 se stal členem studentské komory AS FM Ing. Václav Vomáčko (dle 
VŘ AS FM, čl. 13, odst. 1 a na základě výsledků voleb do AS FM ze dne 10. - 12. 10. 2022). 

 

2. Zápis ze 3. zasedání AS FM ze dne 22. 6. 2023 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje zápis ze svého 
3. zasedání ze dne 22. 6. 2023. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno s výsledkem: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů a 0 se 
zdržel. 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Výroční zpráva o činnosti FM v roce 2022 

Z. Plíva informoval o Výroční zprávě o činnosti FM TUL za rok 2022. 

J. Kamenický požádal o doplnění vedoucích prací v tabulce oceněných studentských prací. 

M. Rous vznesla dotaz na doplnění projektů, které sice nejsou kmenově na FM, ale jsou 
řešeny i zaměstnanci FM. 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje „Výroční zprávu 
o činnosti FM TUL za rok 2022“ v předloženém znění. 
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Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno s výsledkem: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů a 0 se 
zdržel. 

 

4. Výroční zpráva o hospodaření FM v roce 2022 

Z. Plíva představil Výroční zprávu o hospodaření FM v roce 2022. 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje „Výroční zprávu 
o hospodaření za rok 2022 Fakulty mechatroniky, informatiky a mezioborových studií 
Technické univerzity v Liberci“ v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno s výsledkem: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů a 0 se 
zdržel. 

Usnesení bylo přijato. 

 

5. Aktualizace rozpočtu FM na rok 2023 

Z. Plíva informoval o aktualizaci rozpočtu FM na rok 2023. 

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky schvaluje „Aktualizaci rozpočtu 
FMIMS TU v Liberci pro rok 2023“ v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno s výsledkem: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů a 0 se 
zdržel. 

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Akreditace MSP „Informační technologie” 

Z. Plíva komentoval předložený návrh prodloužení akreditace MSP „Informační technologie“.  

Návrh usnesení: Akademický senát Fakulty mechatroniky projednal akreditační spis 
magisterského studijního programu „Informační technologie“. 

Výsledek hlasování: Usnesení bylo schváleno s výsledkem: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů a 0 se 
zdržel. 

Usnesení bylo přijato. 
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7. Různé 

Z. Plíva informoval o přidělení projektu OP JAK (Rozvoj infrastrukturního zázemí DSP). 
Informoval o přípravě projektu OP JAK ESF a ERDF, o výzvě na návrhy stavebních úprav 
prostor využívaných pro výuku.  

J. Jeníček se dotázal na možnost úpravy učebny A303 pro redukci ozvěny. 

J. Koprnický poukázal na problematické únikové východy z budovy A. V souvislosti s tím 
navrhl doplnění zvonku k hlavnímu vchodu.   

M. Holada vznesl dotaz k automatickému zamezením přístupu studentů do informačních 
systémů TUL v souvislosti s ukončením studia studentů státní závěrečnou zkouškou, zda se 
něco v daném oproti minulosti změnilo a zda by studenti mohli být lépe informováni o této 
praxi. Z. Plíva doplnil, že lze požádat o dočasné obnovení přístupu pro např. stažení osobních 
dat z LIANE. O. Severýn navrhl zařadit zmínku o ukončení studijních přístupů v rámci 
diplomových seminářů, resp. J. Jeníček při přihlašování k státním závěrečným zkouškám.  

M. Kolář se zeptal na nástupce za M. Vích Vlasáka, který k 31. 8. 2023 odešel z TUL a který 
měl v kompetenci správu VT a serverů FM. V současné době je rozděleno mezi několik 
zaměstnanců FM.  

 

 
Zapsal:       doc. Ing. Otto Severýn, Ph.D. 
V Liberci dne 11. 9. 2023     předseda AS FM 


